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FOREWORD

This amendment has been prepared by subcommittee 34D: Luminaires, of IEC technical
committee 34: Lamps and related equipment.

The text of this amendment is based on the following documents:

CDV Report on voting
34D/1221/CDV 34D/1242A/RVC

Full information on the voting for the approval of this amendment can be found in the’repqgrt
om voting indicated in the above table.

The committee has decided that the contents of this amendment and the base/publication wjll
rgmain unchanged until the stability date indicated on the IECY website under
"Http://webstore.iec.ch"” in the data related to the specific publicationy” At this date, the
puiblication will be

e | reconfirmed,

e | withdrawn,

o | replaced by a revised edition, or

amended.

1| Scope
Afd, in the second dashed\list item, after "25 V", the following new text:

aljc. or 60 V d.c.

7| General requirements and ratings
A{d, in_the-third paragraph, after "25 V", the following new text:

ajc.or60 Vd.c.

Figure 3 — Measurement positions for typical class | tracks

Replace the existing Figure 3 with the following new Figure 3
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AVANT-PROPOS

Le présent amendement a été préparé par le sous-comité 34D: Luminaires, du comité

technique IEC 34: Lampes et équipements associés.

Le texte de cet amendement est basé sur les documents suivants:

CDV Rapport de vote

Ni4994 /0NN LY IaVE LY LY WiniVWial
DT TZzZ 17OV OFUT TZ2F 2V IV O

Li rapport de vote indiqué dans le tableau ci-dessus donne toute information sur le vote-aya
outi a I'approbation de cet amendement.

Le comité a décidé que le contenu de cet amendement et de la publication de*base ne se

lal publication sera

e | reconduite,
e | supprimée,
e | remplacée par une édition révisée, ou

e | amendée.

1| Domaine d'application
Ajouter, dans le deuxieme titet de la liste, aprés «25 V», le nouveau texte suivant:

e courant alternatif ou 60 V en courant continu

7| Prescriptions générales et conditions

Ajouter, dans le troisiéme alinéa, apres «25 \/'», le nouveau texte suivant

eII\ courant alternatif ou 60 V en courant continu

pas modifié avant la date de stabilité indiquée sur le site web-de I'IlEC souys
"Http://webstore.iec.ch"” dans les données relatives a la publication recherchée. A cette date

f[a

2

Figure 3 — Positions de mesure des systémes de rails types de classe |

Remplacer la Figure 3 par la nouvelle Figure 3 suivante
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